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PROTOKOŁ Nr 15/2008 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

z dnia 23 grudnia 2008 roku 
 
W posiedzeniu udział wzięli: 
a/ trzech członków Komisji Rewizyjnej  
b/ Iwona Wójcik – Sekretarz Gminy 
c/ Krystyna Szustak – Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej 
 
Porządek posiedzenia: 
 

1. otwarcie posiedzenia 
2. przyjęcie porządku obrad 
3. opiniowanie projektów uchwał 

a)   uchwalenia „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych”  
     oraz „Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomani” na rok 2009,    
b) zmiany uchwały Nr IV/19/07 Rady Gminy Dębnica Kaszubska z dnia 

08.02.2007 roku w sprawie przystąpienia Gminy Dębnica Kaszubska do 
Fundacji pod nazwą „Partnerstwo Dorzecza Słupi”,  

c) uchwalenia regulaminu wynagradzania i przyznawania dodatku 
mieszkaniowego nauczycielom szkół, dla których organem prowadzącym 
jest Gmina Dębnica Kaszubska, obowiązującego w roku 2009, 

d) ustalenia odpłatności za świadczenia Przedszkola Publicznego w Dębnicy 
Kaszubskiej, 

e) opiniowanie Planu zbywania mienia komunalnego na terenie gminy 
Dębnica Kaszubska 

4. sprawy bieżące 
 
Ad 1-2 
 Posiedzenie Komisji otworzył Przewodniczący Rady Gminy. Zapoznała 
radnych z porządkiem obrad, który został jednogłośnie przyjęty  
 
Ad 3 
 
a/  
 Projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Gminnego Programu Profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych” 
Projekt uchwały przedstawiła Krystyna Szustak. 
Komisja projekt uchwały opiniuje pozytywnie.  
 
b/ 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/19/07 Rady Gminy 
Dębnica Kaszubska z dnia 08.02.2007 roku w sprawie przystąpienia Gminy 
Dębnica Kaszubska do Fundacji pod nazwą „Partnerstwo Dorzecza Słupi”,  
Projekt uchwały przedstawiła Iwona Wójcik. 
Komisja projekt uchwały opiniuje pozytywnie. 
 
c/ 
 Projekt uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu wynagradzania i 
przyznawania dodatku mieszkaniowego nauczycielom szkół, dla których 
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organem prowadzącym jest Gmina Dębnica Kaszubska, obowiązującego w 
roku 2009, 
Projekt uchwały przedstawiła Iwona Wójcik. 
Komisja projekt uchwały opiniuje pozytywnie. 
 
d/ 
 Projekt Uchwały w sprawie ustalenia odpłatności za świadczenia 
Przedszkola Publicznego w Dębnicy Kaszubskiej, 
Projekt uchwały przedstawiła Iwona Wójcik. 
Członkowie komisji uważają, że winna być jedna opłata, która zawierała by 
odpłatność za przedszkole oraz wyżywienie. 
Sekretarz poinformowała, że system pobieranie opłat przyjęty w naszej gminie nie 
jest niezgodny z przepisami.  
Komisja projekt uchwały opiniuje pozytywnie. 
 
e/ 
 Projekt Planu zbywania mienia komunalnego na terenie gminy Dębnica 
Kaszubska. 
Projekt Planu przedstawiła Iwona Wójcik. 
Komisja projekt Planu opiniuje pozytywnie. 
 
Na tym protokoł zakończono. 
                                                                                               Przewodniczący 
                                                                                                                Komisji Rewizyjnej  
 
                                                                                                                  / -/Bogdan Rębas 
 

 


